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Agenda 

1. Ordförande Björn förklarade mötet öppnat 
 

2. Dagordningen godkändes 
 

3. Annica valdes till sekreterare och Claes till justerare 
 

4. Protokollet från 2025-04-25 diskuterades och lades till handlingarna 
 

5. Diskussion inför årsmötet. 
Påminnelse om årsmötet har skickats ut tillsammans med valberedningens förslag. 
Per Hellman kommer att ta ordförandeklubban. 
En medlem har hört av sig i samband med utskicket och ifrågasatt att årsmötet hålls via 
zoom. Vi har dock kollat upp gängse rutiner, och det ska vara ok att hålla denna typ av 
möte via zoom. 
 

6. Allmän avstämning 
Claes rapporterade från samverkansgruppen från SöS/Clintec ang gemensam AC.  
AC delas för närvarande 50/50 av båda institutionerna och avstämningar kring detta görs 
varje månad.  
På ett instiutionsrådsmöte togs beslut om att tills vidare fortsätta på samma sätt till 
31/12 -25.  Risk- och konsekvensanalysen är ännu inte helt genomförd, men det finns få 



orossignaler. 
Dock oklart hur fortsättningen ska se ut. Ev annonsering sker efter sommaren, men 
tankar finns om att fortsätta med denna 50/50-lösning på längre sikt och ev 
permanentas. 
 
 
Helin rapporterade från KF och sammanfattade de viktigaste punkterna under mötet. 
1) Odontens prefekt lade fram att institutionens budget går kraftigt back och önskar att 
KF vidtar åtgärder (kontaktar ledningen) för att stärka forskningsanknytning av 
institutionens lärare. 
2) Junior Facultys styrelse informerade om sin verksamhet och underökningar de gör. De 
presenterade antal medlemmar och medlemskategorier; ca 900 Post Docs och ca 100 
PIs/gruppledare. Dock saknas info om/hur TA personal finns representerade?  
Undersökningar de gjort innefattar bl a PostDoc-löner, löneskillnader mellan kvinnor och 
män, löneskillnader mellan utländska och inhemska forskare/medlemmar  (här utgick 
de dock bara utifrån namn, dvs om det var svenska namn eller inte).  
Det konstaterades att Junior Faculty överlag gör att mycket bra jobb, men att en del 
tenderar att bli biased i deras undersökningar och kan behöva analyseras vidare. 
3) Marie Henriksson presenterade ett förslag om medel för att utlysa en ny sorts Blue Sky 
anslag. Anslaget ska enbart gå till professorer som inte fått anslag/bidrag utifrån på ett 
tag och således är i behov av stöd för att kunna bibehålla kompentenser, och med 
hänsyn till åldersaspekter. Helt enkelt, det ska finnas stöd om man har en tillfällig dipp. 
Förslaget landade i ett försiktigt stöd från KF. 
 
Annica och Björn berättade kort om Fackligt Bootcamp i Saltsjöbaden. En 
tvådagarskonferens i Naturvetarnas regi med huvudsakligt fokus på AI i arbetslivet. 
Mycket inspirerande möte. 
Under Bootcampen diskuterades också en del kring samverkan, och det framkom att 
protokoll ska föras vid samverkan – hur tar vi det vidare? 
 
Björn rapporterade från ett möte med doktoranderna på MEB. De vill skriva ett eget avtal 
och hävdar att det kan vara möjligt att göra avsteg från doktorandtrappan om 
doktoranden innehar väldigt speciella och eftertraktade kompetenser.  
De uttryckte också missnöje med lönesättning av olika doktorandkategorier. 
Björn uttryckte att vi bör hantera den stora lönerevisionen först, sedan ev se över 
doktorandstegen. 
 
Björn rapporterade om fortsatt allmänt missnöje med det nya chefsavtalet, ffa bland 
AC:ar.  
 
Annica rapporterade från möte med nya beredningsgruppen till skyddskommitten. 
Under mötet diskuterades gruppens årsarbetshjul och hur gruppen bäst bör bereda 
frågor till SKK. 
 
 
 
 
 



7. Platsombud 
Helin och Per kommer inom kort att gå ut med inbjudningar till höstens möten. De har 
gjort en sammanställning av samtliga platsombud samt uppdaterat POs 
uppdragsbeskrivning. Detta kommer att publiceras på hemsidan inom kort (Annica). 
Nytt platsombud utsedd på SöS tillsammans med Clas. 
Fortsatt bevaka platsombudssituationen på GVS och KIB. 
 

8. Övriga frågor 
Diskussion om individärenden. 
 
Claes tog upp en fråga om protokoll och diarieföring av ärenden, när/om vi önskar 
diarieföra en upprättad handling. 
Clas tog också upp att vi bör se över rutiner vid samverkan (samverkansavtalet), dvs om 
samverkan ska protokollföras och skrivas under av båda parter. Vi diskuterar detta 
vidare. 
 

9. Mötet avslutades 
 
 
 
Annica Lindkvist   Claes Frostell 
Sekreterare   Justerare 
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